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Oordeelsvorming 11 april 

Agendapunt 9 Zienswijze Uitvoeringsscenario Leerplicht Voortijdig Schoolverlaten 

2024-2025 

Een reflectie en aan het eind een vraag. 

De Adviesnota, de zienswijze, elk stuk in dit verhaal is heel technisch en specialistisch. We 

komen zinnen tegen als: “Het curatieve paradigma heeft geleid tot een overwegend reactieve 

werkwijze in de keten die gericht is op herstel.”  

We zijn bij D66 overwegend theoretisch opgeleid, dus qua betekenis zouden we dit kunnen 

volgen áls we zouden willen, maar wij vinden dit niet de informatie die voor politici zinvol is 

en mogelijk ook nier voor het college. In berichtgeving over het sociale domein ziet de D66-

fractie vaker dan elders de behoefte om in detail zaken te melden, waar we als raadsfractie 

niets mee kunnen.  

Antwoord:  

De genoemde theoretische omschrijving, de zienswijze, is uitgeschreven door de 

GGD. Op dit document wordt zienswijze gevraagd. Wij leggen deze info voor aan de 

raad zoals die met ons is gedeeld. 

 

Wat is voor ons in dezen relevant: een forse groei van het totaal aantal verzuimmeldingen 

onder schoolgaande jongeren. 21% over 2021/2022 en 2022/2023. En als alle soorten 

verzuim worden opgeteld zelfs een stijging van 52%. Er zijn plannen dat aan te pakken en te 

verminderen. Geef aan wat de verwachting is mbt te cijfers en wat er voor nodig is. 

Vervolgens wat dat voor resultaat heeft opgeleverd. 

 

Antwoord: 

Verwachting t.o.v. de cijfers is om deze te verminderen. 

Wat daarvoor nodig is, "het uitvoeringsscenario", wordt in de komende periode 

middels een bestuursopdracht vertaald naar een uitvoeringsplan. 

De raad wordt jaarlijks geïnformeerd d.m.v. het  Jaarverslag Leerplicht en Voortijdig 

Schoolverlaten 

 

Vraag 7 

Neemt de portefeuillehouder in de bespreking in vergadering mee welke informatie voor de 

raad relevant is/of wil hij dat doen? Mogelijk kan het ook in de zienswijze worden 

meegenomen.  

Antwoord:  

- Uitvoeringsscenario LVS betreft een regionale opdracht  

- Stand van zaken in Papendrecht; wat levert de analyse van de lokale 

keten(samenwerking) op en hoe worden de knelpunten aangepakt. 

Aansluitend aan overige preventieve inzet in Papendrecht? 

- Samenwerking met het lokale Onderwijsveld (PO en VO) 

 



Graag alvast wat is gedaan,  

Antwoord: 

Er van uit gaande dat hier mee bedoeld wordt: Q1 van 2024 

- Extra inzet fte Verzuimconsulenten (omgerekend naar capaciteit Papendrecht) 

- Ambtelijke voorbereiding van de lokale analyse (i.s.m. procesmanager vanuit 

de GGD en SWV Drechtsteden / 5 gemeenten overleg) 

 

 


